

**Protokoll från sammanträde med
Styrelsen för Eskilstunaskyttets Samarbetsorganisation
den 18 januari 2022**

Tid: 19:00

Plats: Digitalt via Google Meet

Närvarande: Fredrik Lindblad, Per Lundquist, Tommy Jonsson, Tomas Maxe och Bert Ohlsson

1. Ordförande Fredrik Lindblad hälsar välkomna och förklarar mötet öppnat.
2. Per Lundquist utses till sekreterare för detta sammanträde.
3. Till att justera dagens protokoll utses Tomas Maxe.
4. Föregående styrelsemötes protokoll godkännes och lägges till handlingarna.

Rapporter:

5. Daniel Silvborn har sagt upp sig och slutar sin anställning den 28 januari.

Beslutsärenden och Projekt:

6. Kommunens **Bokningssystem**, R-Bok, är i en testfas. Föreningar kan boka i systemet och det är då viktigt att hänsyn tas till den övergripande planering som gjorts vid Bokningsmötet. Samskyttets bokningskalender måste vara grund för senare bokningar i R-Bok. **Rutiner** måste tas fram för att korrekt kunna hantera systemet med hänsyn till att arrendeavtalet fortsatt gäller och vilka som kan beredas tillträde till skjutbanan. Respektive förening måste utse **Bokningsansvariga** så att bra samordning kan uppnås.

7. Arbetet med att få **H-Vallen** klar för besiktning skall slutföras. Massor har tillförts vid **I-Vallen** av "Någon" vilket måste utredas.

8. Projekt för reparation av **SIUS 300m** pågår.

9. Inom **Jaktskyttet** är utbildning för Jägareexamen mycket aktiv (EOJK) och ett separat projekt under ledning av Lennart Ekström (EOJK) och Timo Rajasaari (EJSK) pågår. Status inom Projektet kommer att rapporteras för Jaktskytteklubbarnas styrelser. Skadegörelse har förekommit vid lerduvebanorna vid flera tillfällen och har polisanmälts. Önskemål finns om en bom för att begränsa tillträde till banorna.

Övriga frågor:

10: Äganderätt till **Bod vid K-vallen** måste utredas för att den skall kunna skrotas.

11. Målförrådet vid 100m bör tömmas för att kunna utnyttjas framöver. Tomas Maxe kommer att sammanställa utnyttjandet i likhet med vad som tidigare gjorts för övriga utrymmen.

Nästa sammanträde:

Den 25 januari klockan 17:00 – Samverkansmöte med Kommunen / Camilla.

Den 9 februari klockan 19:00 – Samverkans- och projektgruppsmöte.

Avslutning:

Ordförande förklarar sammanträdet avslutat.

Vid protokollet

Justeras

Per Lundquist

Tomas Maxe

Ordförande

Fredrik Lindblad

Tomas Maxe <tomas@maxe.se>

19 januari 2022 15:36

Svara: Tomas Maxe <tomas@maxe.se>

Till: Per Lundquist <3181133@gmail.com>

Kopia: Fredrik Lindblad <ofbilservice@gmail.com>

Hej Per

Jag tycker protokollet ser bra ut, det kan då ses som justerat från min sida.

Vänliga hälsningar

Tomas Maxe
076-119 65 88